
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
25. januar 2023 
kl. 17.00-19.00  

 
 
DAGSORDEN 

1. GENERELT (17.00 – 17.05) 
- Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
- Punkter til eventuelt 

Ingen 
 

2. DRØFTELSER (17.05 – 18.15) 

- Meddelelsesbog næste skoleår (orientering) 
Info Ditte: Elevplanerne skal erstattes af det der kaldes meddelelsesbog. Meddelelsesbogen kan 
være et dialogredskab til skole-hjem-samarbejdet, og den skal rumme enkelte faglige mål. Den 
skal være digital, når det handler om særlige indsatser, men ellers er der ikke krav om det. Der 
er forskellige muligheder i forhold til at få meddelelsesbogen startet det op, både i forhold til 
inddragelse af medarbejdere og forældre. Skolebestyrelsen skal være med i processen og der 
skal laves et princip. Den skal indeholde fokuspunkter, der er fremadrettede og med enkelte 
faglige mål.  
Næste skridt: Arbejdet startes nu op, og det vil komme på næste bestyrelsesmøde. Princippet 
skal enten være et selvstændigt princip eller indgå i et nuværende princip om skole/hjem 
samarbejde. Bestyrelsen er positive omkring at det indgår i princip om skole/hjem samarbejdet. 
 

 
- Info vedr. proces for ansættelse af ny skoleleder 

Info fra Ditte: Ansættelsesudvalget er sammensat, og de har haft første møde med en konsulent 
og børn-og unge chefen. Efter det interview laves stillingsopslaget, og der forventes af være 
ansat en skoleleder til start d. 1 maj, medmindre det skal i genopslag. 
Marie deltager i ansættelsesudvalget, man må gerne skrive input til Marie, hvis man har 
kommentarer. 
 

- Status på skaterbane 
Info fra Sonja: Godt på vej i forhold til byggeriet. Den skal først tages i brug, når reglerne er på 
plads, og sikkerheden er drøftet. Der bliver nedfældet regler i forhold til banen. Det skal drøftes i 
personalegruppen, og derefter meldes ud på aula til forældre.  
Input fra bestyrelsen: Dejligt med en skaterbane. Vigtigt at vi som skole formidler regler og 
procedure vedr. brugen af banen. 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

- Information om Litteraturuge (uge 12) – forældredeltagelse om torsdagen 
Info fra Sonja: Hele skolen arbejder i uge 12 med Kim Fupz, skemaet er brudt op og der 
tilrettelægges særlige dage med andet indhold. Om torsdagen inviteres forældre ind til en 
fernisering. Alle årgange arbejder med samme emne, der vil være kortere skoledage og opbryd 
af traditionelle fag i denne uge. Information meldes ud til forældrene af de enkelte klasser. 

 
- Skolefest  

Skolefesten udskydes og i stedet samles forældre og børn om torsdagen i uge 12.  
 

- Nyt fra medarbejderne 
 

3. Vores arbejdsgrupper (18.15-18.45) 
 

- Udendørsområder, pulje til at søge (måske areal for enden af fodboldbane) 
Nadja og Marie undersøger puljen nærmere, den er endnu ikke blive frigivet. Michael vil også gerne 
være med. Der er frist 1. juni.   
 
-Pitten 
Marie er med på elevrådsmødet og involverer dem i valg af kunstner, udsmykning mm. 
 

- Trafik (Bestilling af materialer, dato m.m. v/Maj Kathrine & Carsten) – torsdag i uge 5 
Carsten: Afventer svar fra politiet. Svært at få fat på muleposer.  
Kan vi afholde det d.2/2? eller skal det udskydes til d. 24 feb.?  

 
Beslutning: Det skal være fredag i uge 8 d. 24 feb. 
Mette spørger 5. årgangs lærere om klasserne vil hjælpe om morgenen. Der skal bruges ca. 10 – 
12 elever, og de skal møde ind 7.20 og mødes foran kontoret. 
 
 

4. EVT.  
Ønske om at der stadig er fokus på digital dannelse, selvom De32 bliver afskaffet.  


